
Hvordan skal vores grønne fællesarealer udvikles?

Hvordan bruger I de grønne fællesarealer i dag, og hvordan skal de se 
ud i fremtiden?  

Det er nogle af de spørgsmål, vi gerne vil stille, når Baunevangens afdelingsbestyrelse invite-
rer til at komme med input til udviklingen af vores grønne fællesarealer.

På afdelingsmødet i 2021 blev der afsat økonomi til at forbedre vores grønne fællesarealer. 
Derfor vil afdelingsbestyrelsen lave en plan for udviklingen, så vi får nogle sammenhængede 
forbedringer, som giver nye oplevelser på de grønne arealer.  

Kom forbi Beboerhuset

Tirsdag den 26. september mellem kl. 16.30-17.30 

Her får vi besøg af en isvogn fra Ugandais, og vi vil stå klar til
en snak om udviklingen af vores grønne fællesarealer  

 

Afdelingsbestyrelsen inviterer


